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Medlemsbrev

Hej, ett  medlemsbrev med temat samarbete och samverkan.

Men första några andra punkter:

• Nya brandvarnare är installerade i våra lokaler
• Nya brandsläckare har satts in och kommer att skötas av 

hyresvärden.
• Installation av nya timers och förhoppningsvis ett par nya eluttag är 

beställt av Stångåstaden och kommer troligen att ske under juni.
• Inget nytt hyreskontrakt är ännu upprättat och föreningen väntar 

fortfarande på en lösning av hur behovet av nödutgång skall lösas.

En hel del arbete har lagts på att hitta samarbete med andra föreningar och 
aktörer med syfte att synliggöra föreningen. Följande har hittills 
kontaktats:

• Norrköpings Amatörbokbindareförening Nabben
• Åtvidabergs Bokbindargille (besök planerat under hösten)
• Nyköpings Amatörbokbinderiförening Falsbenet (besök v24)
• FotoVerket (https://fotoverket.se), kan hjälpa till med utskrifter på 

kvalitetspapper för ex fotoböcker och annat. Hos dem har vi nu 10% 
rabatt på utskrifter och material. De är också återförsäljare för papper
från Canson och Hahnemühle.

• Linköpings Antikvariat (http://www.linkopingsantikvariat.se), hos 
dem har vi nu också 10% rabatt (tack Sara och Olle)

• Grafiska museet i Linköping
• Linköpings bokhandel

Föreningen har även kontaktat bokdesigner Nina Ulmaja och 
bokbindare/papperskonservator Fanny Stenback för att diskutera eventuellt
samarbete. Vi får se om det kan leda till något framöver. 

http://www.linkopingsantikvariat.se/
https://fotoverket.se/
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Vidare har ett besök i Medborgarskolans lokaler i Mjärdevi gjorts med 
tanke på att kunna göra pappersmarmorering där vartefter, finns det 
intresse i föreningen så kan vi nog få hålla till där. Vi har även via 
Medborgarskolan 6% rabatt på böcker hos Bokus och 10 % rabatt på 
böcker hos Akademibokhandeln.

Eventuellt kommer det att anordnas två tillfällen att träffas under 
sommaren för er som saknar att prata bokbinderi och böcker, mer info 
kommer senare.

Nu finns det en uppdaterad prislista uppsatt i lokalen. 
Materialåtgången skall betalas av var och en senast den sista juni.

Nästa styrelsemöte är planerat till förmiddagen den 27 augusti. På 
eftermiddagen samma dag är det gemensam städdag för alla i föreningen, 
mer information kommer, men boka in datumet redan nu!

Ps om ni undrar varför det inte finns några textilhanddukar på toaletten så 
har styrelsen beslutat att ta bort dessa av hygienskäl.

Har ni några frågor eller funderingar så kontakta någon i styrelsen eller 
tillsvidare: micke@neptuni.se (Mikael Alexandersson)
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